

Muslim mujahid Sidi Abdul Karim Al Maghili in Bouali some 90 km south of Adrar and 1590 km south west of Algiers.

المغيلي (القرن الخامس عشر) في بوعلى، 90 كم جنوب ادرار و1590 كم جنوب غرب العاصمة الجزائر



The arrival at the الوصول إلى Mausoleum after a الضريح بعد مسيرة two hours march



The beginning of the 12km march from the Zawiyya to Sidi Ahmed Ben Moussas Shrine - A 300 year old tradition in this area.

بداية مسيرة 12كم من الزاوية الى مقام سيدى أحمد بن موسى-تقليد عمره 300 سنة في هذه المنطقة

الاحتفال بالمولد النبوي الشريف في الصحراء الجزائرية

الجزائر - محمد بوكريتا

أحب أن أشارك القراء بعض لحظات الصفاء الروحي التي قضيتها في ضيافة الصحراء الجزائرية خلال احتفالات المولد النبوي الشريف الذي تم في أدرار وكرزاز في الصحراء الجزائريه نحو 1500 كلم جنوب غرب الجزائر العاصمة في نيسان/أبريل 2006. وهذا الحدث السنوي يبدأ من 12 ربيع الأول ويستمر لسبعة أيام. وينتهى في اليوم السابع (السبوع) أو التاسع عشر من نفس الشهر.

ولا يسع المرء إلا أن يقف مندهشا أمام الحماس والحب الحقيقي الذي يظهره أهالي المنطقة في هذه المناسبة الحبيبة، مناسبة مولد الرسول الأعظم (ص) ومواليد أهل بيته أرض) الذين يعرَّفون بـ"الأشرافُّ". إن إخلاص المشاركين في هذا الاحتفال يجعل منه تجربة فريدة من نوعها في الجزائر.

Algiers-Mohamed Bokreta

I thought it might be a good idea to share with the readers some fascinating moments spent in a spiritual environment in the hospitable Algerian desert during the celebrations of Prophet Mohamed's (PBUH) birthday. It took place in Adrar and Kerzaz in the Algerian desert, some 1500 km south west of Algiers in April 2006. It is an annual event that starts from the 12th of the Hijri month of Rabi Al Awal and lasts for seven days. It ends on the (Sbou') or the 19th of the same month. One can only marvel at the zeal and true love shown during this occasion to the Beloved Prophet (PBUH) and his Descendents "Ahl al Bait" (Al Achrafs as they are known) by those brave and generous Muslims of this area. Their sincerity in this celebration has indeed shaped this major event as a unique experience in Algeria. •



The Shrine of Sidi Maghil ضريح المجاهد المغيلي